
 Skolebestyrelsen  

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 28. september 2021 klokken 17.00  Dato: 28. september 2021 

Afbud: Dorthe Guldager Vesterby, Jonas Lyngsø 

 

Dagsorden: 

 

 

1)  Fra elevrådet 

Planlægning af motionsdag. 

Snak om overbygningsfest. F.eks. temafest – eller kostumekonkurrence. 

 

 

2) Opfølgning på Handleplan for Mad og Måltider 

 Bilag vedlagt 

Kirstine Støvlebæk Rosenkvist deltager i punkt 2. 

 

Hvordan ser det ud? Lever handleplanerne op til forventningerne? Oplever I ud-

fordringer i udførsel af dem? Er der noget særligt, vi skal være opmærksom på i 

handleplanen?  

 

Særlige opmærksomhedspunkter i opfølgning af handleplanen: 
- Mængder af slik til de særlige begivenheder. 

- Klar holdning til Energidrikke  

- Svingende kvalitet i skolernes skoleboder 

- Madtilbud i SFO 

 

Fortsat fokus på 45 min daglig bevægelse 
- Hvordan sikres de 45 min daglig bevægelse på alle klassetrin? 

 

Orientering: 
- Nye officielle kostråd: Læs mere på altomkost.dk. 

  

 

Oplæg ved Kirstine. Kostråd – stigende vægt ved børn – kostråd – bevægelse i 

undervisningen. 

 

Det er koldvandsautomater vi har. 

Opfordring til sunde madpakker. Evt henvisning til madpakkehånden. 
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Obs på skjult sukker. 

 

Tonny reviderer politikken til næste møde. 

 

 

 

3)  Evaluering af undervisningen 

Som erstatning for at udarbejde elevplaner skal vi lave en skriftlig vejledning i, 

hvordan vi så følger op på elevernes udbytte af undervisningen. 

To bilag vedlagt. 

 

Bilag godkendt. 

 

 

4) Drøftelse af punkter til fællesmødet med børnehaven. 

Input fra kursus om overgange 

Den aktuelle aftale om overgang fra børnehave til skole 

Hvordan er skolens videoer om overgangen til skolen blevet anvendt og 

modtaget. 

Fokus på det at have madpakke med i skolen. 

  

 

5) Forberedelse til dialogmøde med Børneudvalget.  

 Se 2 bilag 

Drøftelse af skolens erfaringer 

• Hvilke erfaringer har vi gjort os under coronaperioden? 

• Hvad er allerede nu blevet en del af hverdagen. 

Der skal beskrives 1 – 3 politiske opmærksomhedspunkter, som skal tages med 

til dialogmøde 6. oktober. 

 

Erfaringer fra coronaperioden 

Se punkterne fra bilag. 

 

Politiske opmærksomhedspunkter 

Gode udefaciliteter har stor betydning 

Nogle elever har profiteret af at have en kortere skoledag, så der var overskud til 

fritidsaktiviteter. 

Øget normering har givet en bedre voksenkontakt og færre konflikter. 

 

Johan laver planche. 

 

6)   Tilbagemeldinger fra forældremøder 

Møde i 0. årgang og i 4. årgang. Intet at bemærke. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møde i 3. årgang. Der blev talt om kropsforståelse samt information fra PPS-

psykolog vedrørende diagnoser. 

 

7)  Efterretningssager: 

 

a: Formand 

Intet.  

 

b: Skoleledelse 

Økonomirapporter vedlagt. 

Opfølgning omkring regler for befordring af Skolestartere. 

Simmelbrovej er vurderet som trafikfarlig. 

Opfølgning på spørgsmål til buskørsel for Skolestartere.  

  

c: Undervisermøde 

Oplæg om aktionslæring. 

Bilag om evaluering af undervisningen som erstatning for elevplan. 

  

d: MED 

Ingen møder. 

  

e: Andet  

Forældre har været glade for, at vi er skiftet til ny fotograf. 

Tiden virker lidt presset for fotografen. 

 

 

8) Evt. 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Tonny Akselsen 

 


